

Program Six – Post Conference Extension to Dali and Lijiang

会后行程六：4天3晚大理丽江观光

Day01 Arrival in Kunming by air from Lincang (50 minutes, flight details to be advised). Upon arrival at Kunming Changshui Airport, connect by yourselves to onward flight Kunming-Dali (50 minutes, flight details to be advised). Meet at Dali Airport and transfer to hotel. Overnight at Dali Hotel ****, 01 night

第一天 客人乘机自临沧抵达昆明（航程60分钟，航班待告）。抵达昆明长水机场后，客人自行转机昆明-大理（航程60分钟，航班待告）。大理接机送酒店。当天不含正餐。住大理酒店，1晚

Day02 Visit the Three Pagodas and the Chong Sheng Temple. Take a guided stroll in Dali old town to visit a local Catholic Church, the South City Gate, and the Foreigners' Street. Visit the Bai minority village Xizhou to the Bai minority residence of Family Yan's Courtyard. In the afternoon, overland drive of 2.5 hours to Lijiang. Lunch en tour and dinner at local restaurant. Overnight at Lijiang Hotel ****, 02 nights

第二天 参观崇圣寺三塔，漫步大理古城（含天主教堂，南门，洋人街），参观白族村喜洲（含白族民居严家大院）。下午乘车沿高速路前往丽江（车程2.5小时）。安排午餐和晚餐。住丽江饭店，2晚



Day03 Take roundtrip chairlift to visit the Yak Meadows of the Jade Dragon Snow Mountains. On the way back to Lijiang, visit the Naxi minority village Baisha with frescos dating back to the Ming and the Qing Dynasties. Visit the Black Dragon Pond and the Dongba Museum, before taking a guided stroll in the Dayan old town, where you will climb up the Lion Hill for a bird-eyed view of the Dayan old town from the Wan Gu Pavilion. Lunch en tour and dinner at local restaurant.

第三天 乘双程索道参观玉龙雪山牦牛坪。返程途中，参观纳西族白沙村及白沙壁画，黑龙潭，东巴博物馆。漫步古城大研镇，登狮山万古楼鸟瞰大研镇。安排午餐和晚餐。

Day04 Transfer to Lijiang Airport for morning flight Lijiang-Kunming (60 minutes, flight details to be advised). Upon arrival at Kunming Changshui Airport, connect by yourselves to onward/departure flight (your own tickets, flight details to be advised). End of services.

第四天 丽江送机，客人乘早航班丽江-昆明（航程60分钟，航班信息待告）。抵达昆明长水机场后，客人自行转机前往下一个城市/离境（机票自备，航班待告）。当天不含正餐。行程结束。



5人以上独立成团报价为：(汇率按 1 美金:6.30 元人民币折算)

**地接报价:588 美金/人 (两人合住一个双床房); 单间差 135 美金/间
:3710 RMB/人 (两人合住一个双床房); 单间差 850 RMB/间**

**The quote of above tour for 5 and more persons:
588 USD per person, single supplement 135 USD**

参考出发时间：2018 年 10 月 21、22、23、24 日

Suggested departure date: Oct. 21.22.23. 24. 2018

报价包含：全程独立用车 (含有经验的司机); 行程中所示社会餐馆正餐 (2 次午餐 2 次晚餐共 4 次正餐); 酒店双床房住宿含次日酒店内早餐; 大理和丽江优秀英文陪同服务; 行程中所有景点门票; 云南旅游组合险; 大理古城维护费; 丽江古城维护费。

In the quote including:

- 1, transfer with private vehicle
- 2, meals at local restaurant as mentioned in the program, total 2 lunches and 2 dinners

- 3, 3 nights overnight in sharing twin room at in Dali and Lijiang Hotel , including breakfast
- 4, English speaking local guide in Dali and Lijiang
- 5, entrance fees as mentioned in the program
- 6, Yunnan Tourism Portfolio Insurance
- 7, Old Town Fee for Dali and Lijiang

以上行程,

车辆安排为: 大理、丽江安排一辆 9 座空调阁瑞斯负责大理和丽江行程; 团队行李随车。

陪同安排为: 大理安排英文陪同负责大理行程并于 D02 将团队送到丽江; 丽江安排英文陪同负责丽江行程。

Vehicle to be used: 9-seater Grace van, luggage in the van

Guide to be arranged: English speaking local guide in Dali and Lijiang

提示: 报价不包含: D01、D04 天机票费用及机场税和燃油; D01 午餐和晚餐; D04 午餐和晚餐; 行程以外观光、自费项目; 个人消费 (酒店 MINI-BAR 饮料/洗衣费、纪念品、小费、电话、保险、中国签证等等)。

In the quote excluding:

- 1, all flights, tax and fuel fee
- 2, lunch and dinner on day 1 and day 4
- 3, more sightseeing and service not mentioned in the program
- 4, personal expenses like mini bar, beverage and laundry in hotel, souvenir, tips, telephone, accident injury insurance, visa to China, etc

备注

以上均为参团人数最低 5 人人均报名价格, 费用包含: 基本景点门票, 舒适用车, 餐食, 英文导游及附赠的旅游意外保险。根据参团人数不同或特殊参团需求, 报名费将进行相应调整。

- 所有行程依据实际情况进行相应调整。
- 行程中提供的住宿房间均为双人标间, 任何单人间的住宿需求都需要客人自费补齐房间差价 (135 USD /人)。
- 如有任何问题, 请通过邮件联系 77zctt@163.com, 或大会旅游合作平台,

联系人: 刘女士

Tel: (86 0871) 63571298、66286922

E-Mail: 77zctt@163.com

报名截止时间: 2018 年 09 月 30 日

取消政策

请仔细阅读以下声明, 确认您已经知晓并理解

- 如需取消, 须以书面形式将取消申请发送至邮箱 77zctt@163.com
- 在行程开始日之前 30 天取消: 收取报名总费用的 20%
- 在行程开始日之前 15 天取消: 收取报名总费用的 50%
- 在行程开始日之前 7 天取消: 不予退款

Note

- All prices above are under a certain minimum number of 05 people to progress a tour, the price included basic entrance fee, tour vehicle, meals, an English speaking guide and a complimentary travel accident insurance.
- All tours are subject to change due to local conditions.
- All scheduled hotel room has twin beds with two-person accommodation, the price difference should be borne by the guest if any special requirement for single room (135 USD / person) .
- For the further inquiries, please contact the Committee tour section via (77zctt@163.com), or the congress tourism cooperation platform:

Contact Person: Ms. liu

Tel: (86 0871) 63571298、66286922

E-Mail: 77zctt@163.com

Tour Reservation Deadline: Oct0ber 15, 2018

Cancellation & Refund Policy

Please check the following disclaimers indicating that you have read and understood them.

- Notification of cancellations must be made in writing by email to 77zctt@163.com
- Cancellation 30 days before the scheduled date: 20% penalty on the cost of tour
- Cancellation 15 days before the scheduled date: 50% penalty on the cost of tour
- Cancellation 7 days before the scheduled date: No refund.